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Z A P I S N I K 
 

6. redne seje Odbora za infrastrukturo, okolje in prostor,  
ki je bila dne 4. 3. 2024 ob 18.30 uri v sejni sobi Občine Cerkno na Bevkovi ulici 9. 

 
Prisotni: David Bašelj– predsednik, Stanko Močnik, Monika Hadalin, Rok Obid, Aleksander Močnik, 
Silvo Jeram – člani. 
Odsotni: Jerca Prezelj (upravičeno) 
Predstavniki občinske uprave: Gašper Uršič, Mojca Gros, Janez Peternel, Vanja Mavri Zajc, Valerija 
Močnik 
Ostali: Brigita Šen Kreže, predstavniki KS Bukovo: Danijel Mavri, Peter Tušar – KS Bukovo; Klemen 
Jeram, Anže Rupnik – PGD Bukovo. 
 
Predlagani dnevni red:  

1. Ugotovitev sklepčnosti, določitev dnevnega reda in potrditev zapisnika 5. seje odbora z dne 9. 
10. 2023 

2. Nadaljevanje investicije v izgradnjo prizidka Krajevnega doma Bukovo 
3. Soglasje k zadolžitvi javnega podjetja Komunala Idrija d.o.o. 
4. Odlok o spremembi Odloka o občinskih cestah v Občini Cerkno – druga obravnava 
5. Problematika umika JD z zemljišča s parcelno številko 271/2 k. o. 2349 Šebrelje 
6. Umik javnega dobra z zemljišč s parcelnimi številkami: 1317/14 k. o. 2344 Cerkno, 1315/13 k. 

o. 2344 Cerkno, 1315/17 k. o. 2344 Cerkno 
7. Odlok o proračunu Občine Cerkno za leto 2024 – prva obravnava 
8. Odlok o spremembah Odloka o pokopališki in pogrebni dejavnosti v Občini Cerkno 
9. Pobude in vprašanja. 

 
 

Ad. 1 
 

David Bašelj je na začetku seje ugotovil, da je odbor sklepčen in predlagal potrditev predlaganega 
dnevnega reda s spremembo, da se zamenjata 2 in 3 točka ter potrditev zapisnika 5. seje odbora z dne 
9. 10. 2024. Člani odbora so potrdili predlagani dnevni red ter potrdili zapisnik 5. seje odbora. 
 

Ad. 3 
 
Brigita Šen Kreže predstavi namen zadolžitve in za kaj bodo sredstva namenjena. Namenjena bodo 
nakupu novih vozil. Izpostavi, da bi komunala na podlagi Uredbe o zelenem naročanju morala kupiti 
eno električno vozilo, ki ga ima trenutno na preizkušnji. Tako vozilo stane enkrat več kot navadno 
diselsko vozilo. Če se uredba ne spremeni, bo to za komunalna podjetja kar velik finančni zalogaj. 
Govori se tudi o evropskem razpisu, preko katerega bi komunalna podjetja financirala samo 15% 
vrednosti nabave vozila. 
Rok Obid vpraša ali ne bi bilo bolje kupiti manjšega vozila. 
Brigita Šen Kreže odgovori, da uredba predvideva kategorije vozil, kar pomeni, da bi morala Komunala 
Idrija tudi v kategoriji manjših vozil kupiti eno vozilo električno. 



Rok Obid vpraša koliko se bo ta nakup poznal na položnicah. 
Brigita Šen Kreže odgovori, da vsekakor gredo tako stroški vzdrževanja vozil v obračun cene, kot tudi 
stroški amortizacije nakupa novih vozil. 
David Bašelj pove, da so menda problem tudi baterije zaradi razgibanega terena. In da bi bilo treba 
pritisniti preko skupnosti občin, da se spremenijo pogoji ker za nas ne morejo veljati enaka pravila kot 
za ravninski teren. 
Brigita Šen Kreže odgovori, da je to res problem, ker baterija ni zadosti močna. In da so to že preverjali 
na terenu. 
Silvo Jeram vpraša ali bi lahko vozilo kupila občina in dala v upravljanje komunali. To bi bilo lahko 
ceneje. 
Brigita Šen Kreže odgovori, da ne ve nič o tem. Tudi glede razpisa nima še informacije ali bo sploh 
objavljen. Obrazloži tudi, da rabijo še novo pogrebno vozilo. Trenutno je že zelo odrabljeno ker je vsaj 
enkrat na dan v Ljubljani, občasno pa tudi na drugih lokacijah (domovih in domovih za starejše po 
drugih krajih).  
 
Izvedeno je bilo glasovanje k Soglasju k zadolžitvi javnega podjetja Komunala Idrija d.o.o. 
ZA: Stanko Močnik, Monika Hadalin, David Bašelj, Aleksander Močnik, Rok Obid in Silvo Jeram 
PROTI: / 
(6 glasov ZA, 0 glasov PROTI) 
 
Sprejet je bil naslednji SKLEP: 
Odbor za infrastrukturo, okolje in prostor je podprl Soglasje k zadolžitvi javnega podjetja Komunala 
Idrija d.o.o. 

 
Ad.2. 

 
Danijel Mavri je predstavil nadaljevanje investicije v izgradnjo prizidka Krajevnega doma Bukovo. 
Narejen je spodnji del, obrazloži koliko sredstev je bilo porabljeno in za kaj (20.197 eur KS, gasilci okoli 
1.800, beton je doniral Raspet d.o.o.). Projekt za nadzidavo prizidka je v pripravi. Približno ocenjeni 
stroški so: gradbena dela 3.250 eur, streha 16.800, fasada 7.832 eur, EE inštalacije 12.000 eur z IR 
paneli. Ostalih ocen še ni ker še ni končan projekt. Ocene investicije še nimajo. Vloga za GD je bila 
vložena. 
Mojca Gros vpraša kje so še ostali stroški – strojne inštalacije, tlaki, stavbno pohištvo, notranja oprema 
in kakšna je ocena investicije na vlogi za GD. 
Danijel Mavri odgovori, da teh stroškov še nimajo ocenjenih, ocene investicije ne pozna. 
Gašper Uršič opozori, da je problematično, če člani KS izdajo račun za delo in da se to ne sme. 
Danijel Mavri pove, da ne vidijo problema s tem, ker bo račun za delo 0,00 eur. 
Gašper Uršič opozori, da bo problem pri nadzoru in da je to kaznivo. KS so prav tako kot občine 
zavezane k javnemu naročanju in zbiranju ponudb. Opozori tudi, da morajo biti vsa sredstva, ki bodo 
namenjena KS preusmerjena na ta projekt. 
David Bašelj vpraša kakšen je terminski plan gradnje. 
Danijel Mavri odgovori, da naj bi bil letos objekt pod streho, drugo leto je predvidena gradnja do konca 
(inštalacije in fasada). V roku dveh let bo končano. 
Silvo Jeram vpraša koliko bo celoten objekt okvirno stal. 
Danijel Mavri odgovori, da okoli 55.000 eur. 
Silvo Jeram vpraša kdo bo to financiral - občina in KS? 
Danijel Mavri pove, da naj bi tudi gasilci, vendar nimajo denarja. 
Klemen Jeram pove, da je bilo na objektu narejenega že 740 ur prostovoljnega dela. In da je to tudi 
treba upoštevati. 
Gašper Uršič pove, da občina tega objekta ne rabi in da je to bila njihova odločitev. To nikakor ne more 
biti povod za to, da bi občina morala financirati objekt in da s takim načinom ne bodo nikamor prišli. 
Predvideva tudi, da bo nadstropje ostalo prazno, ker ne bodo imeli programa. Treba bo narediti tudi 



delilnik stroškov, ki ga pričakuje že 4 leta. Skalkulirajo naj tudi koliko bo končna varianta.  Vpraša tudi 
koliko so gasilci dobili iz popoplavnih sredstev povrnjenih stroškov za čiščenje prepustov. 
Stanko Močnik odgovori, da ne veliko. Pove, da bo PGD Bukovo letos moralo dati tudi 30.000 eur za  
financiranje vozila. 

Opomba računovodstva: PGD Bukovo je iz interventnih sredstev dobilo 27.100 eur. 
Danijel Mavri vpraša kako je s sončno elektrarno. 
Gašper Uršič pojasni da je bila vloga vložena in da bo občina delala v paketu z ostalimi predvidenimi 
SE, ker je predviden razpis za sofinanciranje s strani države. 
Danijel Mavri pove, da bodo na to vezali ogrevanje in da morajo to vedeti. 
 
Sprejet je bil naslednji SKLEP: 
Odbor je seznanjen z nadaljevanjem investicije izgradnje prizidka Krajevnega doma Bukovo. 
 

Ad. 4 
 
David Bašelj vpraša če ima kdo kakšno pripombo k Odloka o občinskih cestah v Občini Cerkno v drugi 
obravnavi. Odlok je bil v prvi obravnavi že potrjen. 
Stanko Močnik vidi problem v nadzoru. 
Janez Peternel pojasni, da je bil odlok samo usklajen z zakonom o cestah, drugih sprememb ni.  
Stanko Močnik pravi da bo problem ker ne ve kako bo to funkcioniralo.  
Gašper Uršič obrazloži, da je to samo po zakonu napisano, da se ne da drugače. Tako je bilo že v 
prejšnjem odloku, to niso nove določbe. 
 
Izvedeno je bilo glasovanje o Odloku o občinskih cestah v Občini Cerkno – druga obravnava. 
ZA: Stanko Močnik, Monika Hadalin, David Bašelj, Aleksander Močnik, Rok Obid in Silvo Jeram 
PROTI: / 
(6 glasov ZA, 0 glasov PROTI) 
 
Sprejet je bil naslednji SKLEP: 
Odbor za infrastrukturo, okolje in prostor je potrdil Odlok o občinskih cestah v Občini Cerkno – 
druga obravnava. 

 
Ad. 5 

 
David Bašelj je predstavil umik javnega dobra z zemljišča s parcelno številko 271/2 k. o. 2349 Šebrelje. 
Gašper Uršič razloži, da je OU preverila in da ta cesta ni v uporabi in da je preozka. To je parcela, po 
kateri je včasih potekala pot, potem pa je bila cesta prestavljena. 
 
Izvedeno je bilo glasovanje, da se pozove KS Šebrelje k obrazložitvi, zakaj so proti prodaji. V kolikor 
obrazložitev ne bo utemeljena, se strinjajo z nadaljevanjem postopkov umika javnega dobra z zemljišča 
s parcelno številko 271/2 k. o. 2349 Šebrelje. 
ZA: Stanko Močnik, Monika Hadalin, David Bašelj, Aleksander Močnik, Rok Obid in Silvo Jeram 
PROTI: / 
(6 glasov ZA, 0 glasov PROTI) 
 
Sprejet je bil naslednji SKLEP: 
Odbor za infrastrukturo, okolje in prostor poziva KS Šebrelje k obrazložitvi negativnega mnenja. V 
kolikor obrazložitev ne bo utemeljena, potrjujejo nadaljevanje postopkov umika javnega dobra z 
zemljišča s parcelno številko 271/2 k. o. 2349 Šebrelje. 
 

 
Ad. 6 



 
Gašper Uršič je predstavil umik javnega dobra z zemljišč s parcelnimi številkami 1317/14 k. o. 2344 
Cerkno, 1315/13 k. o. 2344 Cerkno, 1315/17 k. o. 2344 Cerkno. 
 
Izvedeno je bilo glasovanje za nadaljevanje postopkov umika javnega dobra z zemljišč s parcelnimi 
številkami 1317/14 k. o. 2344 Cerkno, 1315/13 k. o. 2344 Cerkno, 1315/17 k. o. 2344 Cerkno. 
ZA: Stanko Močnik, Monika Hadalin, David Bašelj, Aleksander Močnik, Rok Obid in Silvo Jeram 
PROTI: / 
(6 glasov ZA, 0 glasov PROTI) 
 
Sprejet je bil naslednji SKLEP: 
Odbor za infrastrukturo, okolje in prostor je potrdil nadaljevanje postopkov umika javnega dobra z 
zemljišč s parcelnimi številkami 1317/14 k. o. 2344 Cerkno, 1315/13 k. o. 2344 Cerkno, 1315/17 k.o. 
2344 Cerkno. 

 
Ad. 7 

 
Gašper Uršič je predstavil Proračun Občine Cerkno za leto 2024 v točkah, ki se nanašajo na 
infrastrukturo, okolje in prostor. 
Silvo Jeram sprašuje koliko je občina dobila iz popoplavnih sredstev. 
Janez Peternel odgovori da po dveh pogodbah 1.400.000 eur in 1.700.000 eur. Prijavljenih je še za 2 
mio eur. 
Silva Jerama zanima do kdaj mora biti narejeno in če je treba vrniti sredstva, če se ne konča v roku. 
Janez Peternel odgovori da v enem letu od podpisa pogodbe. 
Silva Jerama zanima glede ovinka v Bukovem in ali bo to v proračunu. 
Gašper Uršič obrazloži, da potekajo dogovori in da bodo menda sedaj lastniki dali soglasje.  
Silvo Jeram pove, da bi do seje od pravne službe izvedeli v kolikem času bo rešeno. 
Gašper Uršič pove da to ne bo možno, ker je nemogoče predvideti. 
Silvo Jeram pravi, da če ne bo ovinek, bi morali kateri drug projekt na Bukovem vključiti v proračun. 
Janez Peternel pove, da se projekti izdelujejo in da so soglasja nekje že pridobljena.  
David Bašelj vpraša ali je v teh popoplavnih sredstvih zajeta tudi Franja. 
Gašper Uršič obrazloži da samo del. Ostalo se dogovarjamo posebej. 
David Bašelj sprašuje glede ureditve Močnikove ulice od Jamšeka do Glavnega trga. 
Mojca Gros pojasni, da občina pospešeno pripravlja izvedbene načrte za vse odseke v naselju Cerkno, 
ker je predviden razpis, na katerem bo možno pridobiti sredstva za take ureditve. Občina je začela tudi 
pripravljati novo OCPS, ker po zakonu brez tega ne bomo uspešni na razpisih. 
Silvo Jeram sprašuje glede sredstev za vrtec, Franjo, Zdravstveno postajo in Stari gasilni dom. 
Gašper Uršič obrazloži glede popotresne obnove starega gasilnega doma. Z državo je treba podpisati 
pogodbo, kar je naslednji korak. 
Silvo Jeram vpraša ali je treba JN za ceste, ki so predvidene za sanacijo in ali je problem z izvajalci. 
Janez Peternel pove da je treba izvesti javna naročila in da moramo to storiti čimprej zaradi izvajalcev, 
ker jih drugače ne bomo uspeli dobiti. 
Silvo Jeram vpraša koliko je ocenjen ovinek. 
Janez Peternel pove da 700.000, če bi bili piloti pa čez 1 mio. 
Monika Hadalin vpraša ali je predvidena sanacija posedkov na Čičnah in Vrh križa, ki je bili zasilno 
asfaltirani pred zimo in je že vse po pluženju uničeno. Kaj se bo naredilo s tem. 
Gašper Uršič pove da so bile to samo nujne sanacije in da rabimo projekt za vse to. 
Janez Peternel pove da bo zdržalo še nekaj časa dokler se ne bo projektno saniralo. 
Aleksander Močnik vpraša zakaj se ni odrezalo asfalta in potem položilo novega. 
Janez Peternel pove, da se je lovilo zadnje dni pred pluženjem in da bi lahko zgubili še kakšnega 
izvajalca zimske službe, če tega ne bi naredili. 
Moniko Hadalin zanima kje je sanacija cesta Vrh križa - Ravne - Spodnje Ravne in kdaj je predvidena 



razširitev. 
Janez Peternel pove da ni v planu. 
Monika Hadalin pove da je treba izvesti vsaj ograjo, ker je sedaj nevarno na delih ki so bili posekani. 
Janez Peternel pove, da se bo to izvedlo skozi vzdrževanje. 
 
Izvedeno je bilo glasovanje o Odloku o proračunu Občine Cerkno za leto 2024 – prva obravnava. 
ZA: Stanko Močnik, Monika Hadalin, David Bašelj, Aleksander Močnik, Rok Obid in Silvo Jeram 
PROTI: / 
(6 glasov ZA, 0 glasov PROTI) 
 
Sprejet je bil naslednji SKLEP: 
Odbor za infrastrukturo, okolje in prostor je potrdil Odlok o proračunu Občine Cerkno za leto 2024 
– prva obravnava v delu za katerega je pristojen. 
 

Ad. 8 
 
Valerija Močnik je predstavila Odlok o spremembah Odloka o pokopališki in pogrebni dejavnosti v 
Občini Cerkno. 
 
Izvedeno je bilo glasovanje o Odloku o spremembah Odloka o pokopališki in pogrebni dejavnosti v 
Občini Cerkno. 
ZA: Stanko Močnik, Monika Hadalin, David Bašelj, Aleksander Močnik, Rok Obid in Silvo Jeram 
PROTI: / 
(6 glasov ZA, 0 glasov PROTI) 
 
Sprejet je bil naslednji SKLEP: 
Odbor za infrastrukturo, okolje in prostor je potrdil Odlok o spremembah Odloka o pokopališki in 
pogrebni dejavnosti v Občini Cerkno - prva obravnava. 
  

Ad. 9 
 

Silvo Jeram sprašuje ali se na regijskih srečanjih kaj pogovarjajo o cesti Cerkno - Želin. Cesta je v 
obupnem stanju.  
Gašper Uršič obrazloži, da se pogovarjajo o cestah. Bratuškova naj bi prišla na sejo, pa je pred sejo 
obisk odpovedala. Zaradi takega odnosa je izredno težko kaj doseči. 
Aleksander Močnik  sprašuje kdo naj bi praznil brane na plazu v Gorjah. Brane so polne. Zmenjeno je 
bilo naj bi se odmerilo, pa se ni. 
Janez Peternel odgovori, da je za to zadolžen Hidrotehnik. 
David Bašelj sprašuje glede ceste pri Ermanovcu, ki je nova in se že poseda. 
Janez Peternel pojasni, da je treba narediti geološko raziskavo, ker gre za zahteven teren. Cesta je 
prijavljena v stroških za popoplavne ureditve. 
 
Seja odbora se je zaključila ob 20.30 uri. 
 

Zapisala: 
Mojca Gros 

Predsednik odbora: 
David Bašelj, l.r. 

 


